

Verslag bestuursvergadering 22 augustus 2023, 09.30 uur in de Parel

Aanwezig: Hannie Bot, Annette van Dijk (notulist), Jacques van de Minkelis (voorzitter), René van Peer, Adrie Teeuw, Leen van Wingerden.

Afwezig m.k.: Alie Stout

1. Welkom en opening

Jacques heet ons welkom.

2. Verslag bestuur 18 juli

We lopen pijlpunten na:

- - Portefeuillehouders gemeenteraad. 4 oktober is akkoord. Annette bevestigt dit aan griffie + tijd vragen. Onderwerp afvalbeleid inbrengen bij dit overleg. Ook inbrengen: overlast door vogels bij flat Peulenflat. Tussen Uranus en Peulenlaan flat.
- Merweradio navraag bij Gemeente nog niet gebeurd. We parkeren dit.
- Paralympische spelen uitnodiging is doorgestuurd. We weten niet wie ervan gebruik gemaakt heeft.
- - Brug Marsstraat-Buitendams. René en Leen gisteren overleg gehad met Jac Franken. Er is een intern onderzoek geweest en een externe partij heeft de diverse opties inkaart gebracht. We kregen de vraag om overzicht te geven over de kwantificatie van de doelgroep. Opties die er liggen: brug verlagen of lift plaatsen (is dit duurzaam, vandalismeproof?). Vanaf de Tiendwaert kan de opgang meer glooiend gemaakt worden. In september wil de gemeente in kleiner comitee een gesprek opzetten tussen enkele leden van het bestuur en enkele bezwaarmakers tegen verlaging. Om als het kan tot meer begrip te komen.
- 20/9 webinar via de Koepel: *Omgevingswet en participatie*. Dit kan later via een link op het beveiligde gedeelte van de Koepel, teruggekeken worden.
- - Omgevingswet => Een mooi onderwerp om daar iemand voor uit te nodigen op participantenraad. Welke impact heeft deze wet op de burgers?
- 12/9. SDD College over het thema laaggeletterdheid en de beheersing van basisvaardigheden. René heeft zich aangemeld.
- - Renovatie De Lange Wei. Jacques heeft bericht gestuurd naar De Lange Wei, projectontwikkelingsgroep Fien Wonen en de architect met Gemeente in cc. Het betreft een aanbod van onze diensten om mee te denken over de aanpassingen in het gebouw in het kader van het VN-verdrag Handicap.
- Inschrijving KvK is geregeld. Het postadres zal Annette aanpassen naar het adres van René.
- - Leen stuurt officieel bericht aan de gemeente over bestuurs- en functiewijziging. Dit ook nog naar de participanten.
- Begroting 2023. Jacques heeft offerte ontvangen voor bijdrage van dame van Zorgbelang. Zij notuleert en werkt de notulen uit. Tevens deelt zij met ons informatie over beleidsstukken in de regio. Jacques heeft ook contact gehad met griffier Annemarie van der Ploeg. Zij heeft bevestigd dat de taak van notuleren bij het Platform geen optie is voor de griffie.
- - Boek *Weg met slechte teksten!* Leen maakt een tekstopzet voor het aanbieden van het boek. Jacques zal het overhandigen aan Melissa op de participantenvergadering.
- 6/9 Werkgroep Kerk en Vluchteling. René gaat hiernaartoe vanuit voordracht door de Christengemeente. Jacques gaat er eventueel naartoe.
- Herijking Wmo staat geagendeerd.
- - Overleg met wethouder Trudy Baggerman. Datum proberen in oktober.
- 7/8. Overleg met Jan Duijzer, Waardlanden en ons Platform over het afvalbeleid. Hannie, Adrie en René zijn hier geweest. Verslag gemaakt door René. De raad moet nog een besluit nemen over de tarieven. Er is nog geen vervolgoverleg gepland. Ze staan open om in de participantenvergadering van december een toelichting te geven.
- - Prioriteitenlijstje LIA niet aan toegekomen. Jacques gaat dit doen.
- Begroting: op de agenda.
-

- 9/9 Gemeentedag. Ondanks telefonische reservering onder voorbehoud, was er geen plaats beschikbaar voor het Platform/GIPS. Annette zal vrijwilligers van het GIPS berichten dat we geen stand hebben.
 - 5/10. Ouderenbeurs gaat door. We bereiden dit de 26^e september voor. Ook op de participantenvergadering deze beurs bespreken. Annette zal René contacten over informatieborden.
-
- Volgende bestuursvergadering het ambtelijk overleg plannen.

Het verslag wordt vastgesteld. Papieren exemplaar volgende keer uitprinten om te tekenen.

3. Verslag bestuur en participanten 21/6

→ René stuurt mail naar participanten om te vragen wie er mee kan doen voor de standbezetting van het Platform op de Ouderenbeurs.

Verslag van bestuur en participanten kan ook geprint worden voor volgende keer.

4. Jaarverslag 2022 concept

Jacques gaat er nog doorheen. Leen stuurt scan van jaarrekening aan Annette.

5. Advies uitbrengen herijking WMO-beleid

Er zijn veel documenten toegestuurd. Vóór medio september moet er een reactie naar de gemeente.

O.a. vervoer naar dagbesteding vervalt in de herijking.

De regionale adviesraad heeft voor het algemene deel al een reactie gegeven. Wij kunnen dat als basis nemen voor ons advies naar de gemeente en daar onze overige aanbevelingen aan toevoegen. Adrie en René hebben al wat op papier gezet en zullen dat naar Jacques toesturen. Wie nog aanbevelingen heeft, stuur deze naar Jacques uiterlijk 1^e week september.

Jacques zal alles opnemen in een advies en dit toesturen aan B&W en de Griffie.

6. Regio Drechtsteden – ontwikkelingen

Er zijn geen bijeenkomsten geweest. Ook geen bijzonderheden voor wat betreft mailverkeer.

7. Platform

a. Bestuur/participanten

- i. Begroting zal nog opgesteld worden. Even afhankelijk van opnemen van tarief voor notulist.
- ii. Leen zal Ina vragen als participant. Annette stuurt telefoonnummer door naar Leen.

b. Terug- en vooruitblik

- i. 11/9 Workshop Inzicht in de Wet Schuldhulpverlening. René heeft iets dergelijks al via Servanda gedaan.
- ii. 21/10 Kerk en Vluchteling ontmoetingsmiddag met asielzoekers met verblijfsvergunning. Het gaat om ontmoeting met burgers. Wie kan daarheen?
- iii. 22/11 Verkiezingen. Leen maakt artikel n.a.v. doorgezonden artikel in de Volkskrant.

c. Contact

a. Burger

1. Website. Jacques belt Pieterjan van Dijk
2. Kompasbericht 13/9. Leen maakt voorzet voor advertentie en René maakt deze gereed. Onderwerpen: Ouderenbeurs, Participantenvergadering, Afvalbeleid – contact, Brug

8. Voortgang GIPS

- a. Spelkleed is aangeschaft. Brailleapparaat zou nieuw aangeschaft moeten worden.
- b. Adrie gaat over enkele weken contact opnemen om de GIPS-lessen in te plannen.

9. Lokaal signaal

Omgeving van de flat bij Adrie blijft drama met de vogels. Zowel uitwerpselen als geluidsoverlast.

Ook de toegankelijkheid van een hokje binnen een soort kooi waar een mevrouw haar scootmobiel parkeert is lastig doordat er voor de toegang tot die kooi fietsen worden geplaatst.

Data voor volgend jaar:

We bespreken de door René voorgestelde data. De vastgestelde data stuurt René aan ons door.

10. Rondvraag

Hannie is er de volgende keer niet.

11. Volgend overleg 26 september om 09.30 uur.

12. Sluiting

Voor akkoord: Jacques van de Minkelis, voorzitter

René van Peer, secretaris